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                                        Z A S T U P N I Č K O       P I T A N J E 

n/p predsjedavajućeg, gosp. Mirza Čelik

Da li je istina kako je resorni ministar potpisao ugovore o subvenciji u vrtićima samo za 
djecu koja su i prošle godine ostvarivala subvenciju, te da djeca koja su se tek ove 
godine upisala još čekaju na potpis i svoje subvencije?

Ako je istina, molim usmeni odgovor šta je razlog da se vrši segregacija djece na "stare 
subvencionirane" i "nove subvencionirane" pošto su svi su prema istim kriterijima dobili 
subvencije.

Sarajevo, 03.11. 2020.                                     Segmedina Srna Bajramović

         Zastupnica SDP BiH u SKS


